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Verslag Het Bestuur  
Nr. 8 – seizoen 2023-2024 

Plaats: Bureel VTTL 
Datum: 22 april – 18.30 uur 

Aanwezig: Marc Gijs, Martin Van den Bergh, Didier Bosman, Hedwig Amelinckx, Jeroen 
Vanmassenhove, Tom Dieussaert, Philip van Oeckel en Frederik Noppe 
Extra uitgenodigd/aanwezig: Nikolai Baklicharov 
Verontschuldigd: Kenny Moreau en Jo Willems 

1. Goedkeuring verslag nr. 7 van 18 maart 2024 
a. Geen opmerkingen. Frederik Noppe zal het verslag op de website plaatsen. 

 
2. Openstaande items 

a. Clubbezoeken provincies:  
• Geen overzicht ontvangen. Marc Gijs contacteert Tibo Stiens. 
• Bekijken hoe en waar er know how gedeeld kan worden omtrent aanpak van de 

bezoeken, documentatie,… 
b. Kilometerfonds: wordt verder besproken op de bestuursvergadering van juni. 

Frederik heeft ondertussen de berekening voor 2023-2024 opgemaakt. 
c. Opvolging sportongevallen in werking VTTL: Tom Dieussaert vraagt na bij Luk 

Buysse. 
 

3. Administratie en personeel 
a. Omwille van verlof en stages was er geen vergadering gepland in april. 
b. Werking VTTL-bureel tijdens vakantieperiodes goed af te stemmen. 
c. Rapportering 2023 werd tijdig ingediend. Enkele algemene vragen werden gesteld 

door Sport Vlaanderen. Voorlopig geen verdere opmerkingen ontvangen. 
 

4. Goed Bestuur 
a. 2024: Frederik Noppe heeft een evaluatie gemaakt op basis van de toegekende 

scores voor 2023. Gezien de hoge score (meer dan 80 %) niet evident om nog veel 
grote stappen te zetten, zeker gezien veel zaken afhangen van beleidsbeslissingen. 

b. Integriteit: Frederik Noppe (federatie-API) heeft overleg gehad met Pascal Borry 
(prof aan de KUL (onderzoekthema’s binnen bio-ethiek), club-API, maar ook 
voorzitter van de ethische commissie binnen atletiek Vlaanderen, alsook betrokken 
in de ethische/disciplinaire commissie binnen het WADA) omtrent de ethische 
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thema’s binnen de sportsector. Ervaringen werden uitgewisseld na een heel positief 
gesprek.  
 

5. Bouw 
a. Er is geen vooruitgang meer geboekt de laatste maanden. 

 
6. Boekhouding 

a. Stand van zaken 2024: Frederik geeft een kort overzicht van de financiële toestand 
van eind maart. Door het inschakelen van externe trainers binnen de stages van de 
benjaminkern, zijn er extra onvoorziene kosten gemaakt. De aangifte van de 
patrimoniumtaks alsook de BTW-aangifte werden tijdig uitgevoerd. Later deze week 
volgt nog de afrekening van de boetes in de landelijke interclub (terugronde) en het 
kilometerfonds. 

b. Afsluiting 2023: Balans is afgewerkt. Frederik Noppe zal de twee 
rekeningcontroleurs in de loop van deze week uitnodigen zodat de controle kan 
plaats vinden. Nadien alle documenten te bezorgen aan de leden van de AV, zodat 
alles goedgekeurd kan worden eind mei. 

c. Clubsubsidies: Frederik Noppe heeft midden april nog een blik geworpen op de 
kostprijs voor de federatie. Er zal een afrekening komen van iets meer dan 5.000 
euro. Deze afrekening zal mee opgenomen worden bij de afrekening van de 
lidgelden begin mei en een overzicht zal bezorgd worden aan de provincies. 
 

7. Sponsoring, marketing en communicatie 
a. Op de Vlaamse Kampioenschappen Veteranen werden opnieuw Vitalic-pakketten 

uitgedeeld aan de winnaars. 
b. Er moet bekeken worden op welke manier we de Vlaamse evenementen en de 

prestaties in het buitenland nog beter kunnen aanpakken op de website en sociale 
media.  
 

8. Evaluaties 
a. Overleg hervorming opleidingsstructuur trainers (zie verder bij punt 14 a). 
b. BK A te Leuze (22 en 23 maart): aanzienlijk verschil in kwaliteit tussen de diverse 

zalen (vloer, licht, …).  
c. Opleiding tornooileider: 14 personen aanwezig wat zorgde voor een heel goede 

interactie. Nieuwe opleiding in te plannen in 2026. 
d. NG-criterium te QLT Gent op 7 april: veel inschrijvingen, maar verder geen 

opvolging na evenement door verantwoordelijke. 
e. VJC fase 3 te Lille op 14 april: heel goed verlopen. Duidelijke communicatie vooraf 

richting spelers, ouders, hoofdscheidsrechterstafel. Ter plaatse goede opvolging 
door Jo Willems.  



 

f. Vlaamse Kampioenschappen Veteranen op 21 april te Merksplas: helaas veel 
afmeldingen op laatste moment. Evenement werd opnieuw georganiseerd na een 
interclubdag, sommige spelers haken hierdoor af. Te bekijken of de nieuwe datum 
(december 2024) meer spelers kan overtuigen om deel te nemen. 
 

9. Kalender 
a. 29/04/2024: vergadering NRvB (digitaal) 
b. 01/05/2024: Beker van Vlaanderen te Roeselare 
c. 06/05/2024: Landelijke klasseringscommissie 
d. 09/05/2024: Finale Beker van België te Tenneville 
e. 11/05/2024: Eindronde nationale interclub 
f. 12/05/2024: Finale interclub Veteranen (KBTTB) 
g. 12/05/2024: Youth Top 12 
h. 13/05/2024: Nationale Klasseringen 
i. 21/05/2024: vergadering bestuur (digitaal) 
j. 25/05/2024: AV te Zele (standaard dagorde + extra document inschrijvingsgelden 

voorleggen ter goedkeuring) 
 

10. Beleidsplan 2025-2028 
a. Verslag van 18 maart werd rondgestuurd en wordt opnieuw besproken.  
b. Sportmodel: In het beleidsplan 2025-2028 zijn heel veel zaken opgenomen richting 

de verdere ontwikkeling van een holistisch sportmodel. De koppeling moet wél 
gemaakt, zodat een ontwikkelingslijn duidelijk wordt. Er moet in het beleidsplan 
een duidelijke structuur zitten om de clubs beter te ondersteunen, maar ook de link 
met topsport moet heel duidelijk zijn. Op 7 mei heeft Tom Dieussaert een overleg 
met Tommy Verlinde. 
 

11. Reglementen 
a. Digitaal ontslag: reglementen zijn uitgewerkt en reeds goedgekeurd. De uitwerking 

ervan ligt nu in handen van de informatici.  
b. Hervorming NJC: voorlopig nog steeds geen info omtrent haalbaarheid en nieuwe 

reglementen. Moet dringend uitgewerkt worden. 
 

12. Landelijke interclub 
a. 22 speelweken voorbij. Kampioenen en dalers gekend. Eindrondes gepland en 

doorgestuurd naar de betrokken clubs. 4 à 5 Vlaamse dalers uit 3de nationale, 
waardoor er heel wat bijkomende dalers zijn (9des en 10des uit landelijke heren). 
De eindrondes van de nummers 8 werd geannuleerd.  

b. Opmaak boetes terugronde werd afgewerkt door Dirk Lamproye. De berekening 
van het kilometerfonds werd afgewerkt door Frederik Noppe. De aanrekeningen 
worden deze week verstuurd.  



 

13. Landelijke kampioenschappen/evenementen 
a. Beker van Vlaanderen op 1 mei te Roeselare 

• De lottrekking werd in maart uitgevoerd. Ondertussen zijn ook alle ploegen 
gekend. Alle aanpassingen werden doorgevoerd op de website en de 
wedstrijden werden aangemaakt op de competitiewebsite voor vlotte 
verwerking ter plaatse. 

• Marc Gijs neemt de bekers mee naar Roeselare. 
• Het prijzengeld zal overgeschreven worden naar Kenny Moreau. 
• Voorlopig heeft de provincie Antwerpen nog maar 1 scheidsrechter 

aangeduid. Alle scheidsrechters worden verwacht om 9.15 uur te Roeselare. 
b. Budgettering VTTL-events:  

• Frederik Noppe heeft de twee documenten opgemaakt zoals gevraagd zodat 
die dan op de AV voorgelegd kunnen worden. Er worden nog enkele kleine 
aanpassingen gevraagd. Frederik Noppe past aan en zal dan voorstellen 
doorsturen voor AV. 

• EHBO-post wel behouden bij Vlaamse Kampioenschappen Veteranen. 
c. Reglementen en technische fiches 

• Frederik Noppe heeft voorstel uitgewerkt en ter controle doorgestuurd naar 
Kenny Moreau. Alles kan dan ook tijdig doorgestuurd worden voor de AV. 

• Inschrijvingsgelden ook voor te leggen op AV in mei. 
 

14. Sporttechnische werking 
a. TeCo:  

• Verslag van 19 april wordt kort besproken.  
• Organisatie -12-tornooi te Leuven: nog geen duidelijkheid vanuit KA 

Redingenhof indien dit mogelijk is midden augustus (werken aan het dak van 
de sportzaal). Hopelijk tegen eind mei nieuws zodat opname in beleidsplan 
tijdig verwerkt kan worden. 

• Voor het EK U13 werd Jo Willems aangeduid als coach. Bryan Zhang en Cato 
Verleye nemen deel. 

• Nieuwe opleidingsstructuur en hervorming trainerscursussen: Binnen de 
werkgroep kwam het voorstel om een hervorming door te voeren zonder de 
organisatie van een trainer C-cursus. Een uitgebreide discussie volgt, waarbij 
er enerzijds wordt gekeken naar participatie (initiator en instructeur), maar 
anderzijds ook naar prestatie (trainer C, B en A) en de 
doorgroeimogelijkheden. Belangrijk is dat er zeker ook gestreden wordt om 
trainers met de huidige initiatordiploma’s via bepaalde vrijstellingen (en/of 
bijscholingen) de kans te geven om hun diploma op te waarderen naar 
trainer C ofwel instructeur (zeker gezien de waardedaling van de nieuwe 
initiatorcursus) gedurende bv. 5-6 jaar. Na overleg wordt beslist om alle 



 

opleidingen aan te bieden (dus zowel instructeur als trainer C) zodat clubs, 
maar ook geïnteresseerde trainers zelf kunnen kiezen of ze inzetten op 
participatie of eerder op prestatie. De grote vrees is namelijk dat heel weinig 
instructeurs de stap richting trainer B gaan zetten en er hierdoor ook op 
termijn geen trainers B en A gevormd gaan worden, wat zeker ook een 
noodzaak is richting prestaties. Er kan afwisselend een instructeur / trainer C 
cursus georganiseerd worden. Niet alle cursussen moeten steeds ieder jaar 
georganiseerd worden. Een goede planning is dan ook noodzakelijk. 

b. Technisch Directeur Topsport: 
• De rapportering topsport 2023 werd tijdig ingediend. 
• De kwalificaties voor de Olympische Spelen gaan door in Sarajevo. Cédric 

Nuytinck en Margo Degraef zijn ingeschreven. Tom Dieussaert gaat mee op 
budget van de NTC (navraag hieromtrent te doen op NRvB). 

• Bijdrage van de spelers in de topsportwerking moet nog bekeken worden 
door Tom Dieussaert en Frederik Noppe zodat aanrekening verstuurd kan 
worden. 

• Bojan Tokic zet goede stappen voorwaarts als trainer.  
• Marc Gijs vraagt naar een informeel overleg tussen alle trainers zodat de 

werking vlot verdergezet kan worden. Tom Dieussaert organiseert (voorstel 
eind mei). 

c. Jeugdwerking provincies: 
• Voorstel TeCo wordt verder uitgewerkt richting beleidsplan 2025-2028.  
• Huidige werking verloopt volgens planning. 

d. Numerieke klassering: Er werd een “bug” ontdekt bij de Aile Francophone. 
Voorlopig nog niet opgelost. Hopelijk vlug opgelost, want anders zal gebruik voor 
B2-B6-klassementen niet mogelijk zijn als leidraad. 
 

15. Werking recreanten en veteranen 
a. Triangulaire en interland worden niet per sé afgeschaft, maar er moet bekeken 

worden hoe deze evenementen (indien de LRVC ze wil behouden) break-even 
kunnen draaien. Ook bij de uitwerking van nieuwe ideeën moet de financiële 
impact in acht genomen worden. De huidige organisaties kosten de federatie veel 
geld voor een heel beperkt aantal, vaak dezelfde personen. 
 

16. Koepel 
a. Digitale inschrijving/opvolging van Beker van België: Document is uitgewerkt voor 

seizoen 2024-2025. 
b. Organisatie Beker van België: voorbereidingen werden getroffen voor finale, betere 

planning kalender nodig in de toekomst. 
c. Licentie Superdivisie: Martin van den Bergh zal een document voorbereiden zodat 

clubs de aanvraag op een correcte manier kunnen indienen. 



 

d. Dossier Smash Dolfijn – Astrid Herstal: een commissie ad hoc kwam samen op 17 
april om het beroep van Smash Dolfijn te behandelen.  

e. Kandidaturen BK A in 2025: Leuze is opnieuw kandidaat.  
f. Olympic Festival op 31 juli te Middelkerke: coördinatie en opvolging in handen van 

Tibo Stiens. 
 

17. LAC 
a. Aanvragen van de aanduiding van de scheidsrechters voor de eindrondewedstrijden 

wordt nauwgezet opgevolgd.  
b. Voorbereiding voor seizoen 2024-2025 is ook opgestart inzake de 

hoofdscheidsrechterstafel.  
c. Kwaliteit van de arbitrage hangt van vele factoren af. Het is de taak van iedere 

scheidsrechter om de juiste beslissing te nemen en de reglementen ter zake te 
kennen en toe te passen. Een scheidsrechter moet neutraal zijn en iedereen op 
dezelfde manier behandelen.  

d. Het promofilmpje van de scheidsrechters is afgewerkt. Binnen de provincies moet 
een datum vastgelegd worden voor de opleidingen richting seizoen 2024-2025. 
Nadien kan het filmpje gelanceerd worden. 

e. Lux-meter: De controle van de zalen is de verantwoordelijkheid van de provincies, 
niet van de VTTL. Sommige clubs schakelden over op LED-verlichting, een nieuwe 
controle is dan ook noodzakelijk. Er zijn ondertussen ook specifieke meters voor 
LED-verlichtingen gezien dit een andere meting is dan de gewone “lux-meter”. 
 

18. Informatica 
a. Frederik Noppe heeft deze week een overleg ingepland met Gaëtan Frenoy om te 

kijken wat haalbaar is. 
b. Luc D’hulst en Jeroen van der Hooft zijn ondertussen bezig om een nieuw online 

tornooi-programma op te maken. Frederik Noppe volgt mee op. 
 

19. Varia 
a. Probleem Zedelgem: discussie over factuur elektriciteit. Dossier in handen van Joris 

Gadeyne. 
b. De stage van Nikolai Baklicharov zit er bijna op. Jo Willems moet nadien nog de 

evaluatie opmaken. Er volgt ook een gesprek met Marc Gijs. 
c. ELO-berekening: blijkbaar zou er een nieuw probleem gemeld zijn. Frederik Noppe 

is niet op de hoogte en kijkt opnieuw na. 
d. Finale interclub veteranen (KBTTB): opvolging te doen door NSC. 

 
Einde vergadering: 22.30 uur 

Verslag opgemaakt door 
Frederik Noppe 


